
Datasektionens höstmöte
Datum & Tid: 2022-10-12 kl. 15:00
Plats: Berzeliusskolan T022

Mötets Öppnande
Axel Petersson förklarade mötet öppnat.

Val av mötesfunktionärer
Styrelsen föreslog Axel Petersson till mötesordförande och Vidar Edlund som
mötessekreterare.
Acklamation. Bifall. Axel Petersson beslutades vara mötesordförande och
Vidar Edlund beslutades vara mötessekreterare.

Elio Lemetti och Adrian Glavich Sandell beslutades vara rösträknare per
acklamation.
Sverker Ahlborg och Markus Farnebäck beslutades vara justerare per
acklamation.

Fastställande av dagordning
Datorsektionens styrelse föreslog följande dagordning för årsmötet:

● Mötets Öppnande

● Val av mötesfunktionärer

● Fastställande av dagordningen

● Fastställande av röstlängd

● Redovisning av nycklar

● Propositioner

● Motioner

● Övrigt
Dagordningen godkändes av mötet.

Fastställande av röstlängd
Röstlängden fastställdes till 16.



Redovisning av Nycklar
Följande människor har tagg till sektionens lokal:

● Love Billenius

● Amy Nählinder

● Alice Malmén

● Festim Isufi

● Axel Petersson

● George Warda

● Alexander Linddahl

● Ermia Behzadifar

● Vidar Edlund

● Oskar Sandquist

● Adam Ahlberg

● Sverker Ahlborg

Då Love Billenius, Amy Nählinder samt Alexander Linddahl inte längre var
elever på Berzeliusskolans Gymnasieskola skolåret 2022/23 beslutade mötet
att taggarna tillhörande Love Billenius, Amy Nählinder samt Alexander
Linddahl ska avaktiveras.

Propositioner
Proposition I: att genomföra ett LAN under höstlovet.
Mötet diskuterade möjliga datum för LAN
Omröstning angående att hålla ett LAN 3 till 4 november.
Acklamation, bifall
Ett LAN kommer att hållas i Berzeliusskolans lokal 3 till 4 november.
Axel Petersson informerade om vad som går att göra under LAN, bland annat
att det eventuellt kommer hållas turneringar eller övriga aktiviteter ifall
intresse finns.
George Warda berättade att styrelsen även planerar en datateknisk
hårdvaruaktivitet under lanet för intresserade.

Proposition II: att genomföra en städdag efter lanet.
Styrelsen föreslog att en städdag ska genomföras studiedagen måndagen den
14 november.
Acklamation, bifall

Proposition III: att en del av skåpens utrymme restrikteras till endast
styrelsen.
Axel Petersson förklarade att det råder platsbrist i lokalen. Detta ska
dels lösas genom att flytta viss materiel till ett skåp utanför lokalen.
Den frigjorda platsen kommer då även användas till förvaring av datorer
samt styrelsens dokument.
Acklamation, bifall



Proposition IVa: att matlagning i sektionens lokal ska hållas på en rimlig
nivå.
Axel Petersson uttryckte att matlagning som medför starka lukter inte ska
genomföras i sektionens lokal då hänsyn ska tas till medlemmar och övriga i
huset.
Elio Lemetti framförde att en ny mikrovågsugn bör köpas in, då den
antagligen förvärrar lukten i lokalen.
Axel Petersson berättade att mikrovågsugnen och kylskåpet ska bytas ut så
fort som en donation genomförs eller Datorsektionens ekonomi tillåter
detta.
Acklamation, bifall

Proposition IVb: att burkar med vätska ska sköljas ur med vatten innan de
ställs upp på väggen.
Axel Petersson påminde om att en bidragande faktor till lukten i lokalen är
hur de burkar som ställs på väggen inte sköljs ur först och vill införa
detta som en inofficiell trivselregel för lokalen.
Melker Leppälä Ernvin påpekade att det blir svårt att få alla att följa
denna regel och frågade om styrelsen har möjlighet att utesluta medlemmar
från sektionen.
Axel Petersson föreslog att mötesdeltagande ska föregå med gott exempel och
påminna andra om att skölja ur burkar när de är tomma.
Axel Petersson berättade att styrelsen både har tillgång till att utesluta
medlemmar som missköter sig (Enligt Stadgarna §4) och även avaktivera en
lokalansvarigs tagg till lokalen ifall de inte följer sina antagna
uppgifter (Enligt Övriga Regler §4.1) samt att styrelsen gjort detta
tidigare under terminen.
Acklamation, bifall

Mötet ajournerades.

Axel Petersson återupptog mötet.

Motioner
Motion 1: att ställa en Monster ovanpå kylen borde fungera som ett fuck off
filter.
Motivering:
Jag vill gå på lunch utan att leta upp ett filter för min Monster varje
gång.
Axel Petersson presenterade motionen och föreslog att motionen borde bli en
ordningsregel.
Elio Lemetti föreslog att en kvarglömd dricka som står ovanpå kylskåpet
inte får under några omständigheter drickas av någon annan än hen som
ställde upp den där.
Acklamation, bifall

Motion 2: Kan vi ta och stryka prideflaggorna?



Motivering:
Kan vi ta och stryka prideflaggorna.
Det skulle se mycket bättre ut om flaggorna inte var så skrynkliga.
Mötet diskuterade motionen.
Axel Petersson omformulerade motionen till “utifall en medlem vill
underhålla sektionens egendom be om ett styrelsebeslut angående detta, om
de får en styrelsemajoritet tillåts dem att inneha dem tills nästa
arbetsdag, annars ska medlemmen stå för kostnaden för ett nytt inköp.”
Acklamation, bifall

Motion 3: Göra en ny lapp till sektens dörr
Motivering:
Den nuvarande lappen är sliten, skadad och svårläst.
Temporära lösningar på lappen har kvarståt i troligen mer
än ett år (som att använda svart penna för att täcka över inaktuella
coronarestriktioner eller handskriven rosa lapp för att säga att sekten är
en ideell organisation). Att fixa en ny lapp skulle inte kräva särskilt
mycket arbete och skulle se mycket mer professionellt ut. Bör inte vara så
svårt att kopiera över designen, ta bort det inaktuella och lägga till det
aktuella.
Axel Petersson informerade om att arbete med en ny lapp till dörren sker.
Ansvariga för arbetet är Axel Petersson, Alice Malmén och Vidar Edlund.
Acklamation, bifall

Motion 4: Gör något åt lukten
Motivering:
Jag har hängt i sekten väldigt mycket mindre på sistone, så jag är inte van
vid lukten där nere längre. När jag väl kommer dit känner jag nu väldigt
mycket mer lukt än jag är van vid, och ordet lökigt beskriver det ganska
bra. Det är oftast inte en dålig lukt, men luften känns mer tjock och
använd (sorry om förklaringen är dålig). Jag vet inte om det är för jag
inte är van vid den längre eller om det bara har blivit värre, men jag
känner att något borde göras åt det.
Mötet beslutade efter diskussion att avföra motion 4, då frågan om lokalens
lukt redan behandlats i Prop. IV

Motion 5:
Uppdatera webbsidan
Motivering:
Webbsidan har inte uppdaterats med den nyaste relevanta informationen om
datorsektionen. Under regler finns inte alla styrelseroller och IT-ansvarig
står fortfarande som icke-styrelse roll.
Axel Petersson påpekade att webbsidan har uppdaterats sedan motionen
skickades in.
Mötet beslutade att avföra motionen.

Motion 6:
Tydligare redovisning om vad som ändras och gäller kring regler och diverse
roller
Motivation:



På årsmötet beslutades att ändring i paragraf 2 skulle ske (preposition 1)
(att strukturen för styrelsen skulle ändras). Trots att dessa ändringar är
välkända för de flesta finns ingen tillgänglig dokumentation till vad som
faktiskt står. "Den kommande styrelsen beslutades erhålla ansvar att
författa stycket beträffande PR-ansvarig i
Axel Petersson föreslog tydligare kommunikation angående roller från
styrelsens håll.
Acklamation, bifall

Motion 7:
Officiellt ta bort gamla IT-ansvariga rollen
Motivering:
Den togs inte bort på årsmötet. Detta innebär att när IT-ansvarig blev
styrelseroll sattes alla IT-ansvariga tekniskt sett in i styrelsen.
Acklamation, bifall

Motion 8:
Vara tydligare med discorden
Motivering:
Det finns flera i sekten som har betalt medlemsavgiften och är inne på
discorden, men ej har någon roll i discorden. De riskerar att missa viktig
information eller liknande (trots att de är aktiva och har betalat).
Axel Petersson presenterade motionen.
Röstlängden justerades till 15.
Axel Petersson meddelade att de som arbetar på den nya affischen till
dörren ska se till att den innehåller en uppmaning till nya medlemmar att
kontakta en styrelsemedlem alternativt lokalansvarig för att få en roll i
discordservern i uppvisning mot bekräftad betalning. För de nuvarande
medlemmar som saknar roll i discordservern ska de ta kontakt med en
styrelsemedlem för att få det.
Acklamation, bifall

Motion 9:
Mer saker som är datorrelaterade
Motivering:
Det känns som att datasektionens namn i dagsläget inte betyder något
särskild om att datorer är det som är poängen med sekten. Först när jag
började här så var det kaos med datordelar på glassgubben och skåpen
dessutom var det många personer som satt vid datorerna och antingen spelade
eller gjorde något med dom, Iallafall det jag vill är att ha tilbaka
stunder som när Vidar och George satt och byggde datorer för att kunna
använda någon fyrkantig platt plast bit för att kunna se vad som var på
den. dvs mer saker som kommer innehålla dator-relaterade saker än wii och
ex hårklippning osv.
Adam Ahlberg påpekade att sektionen inte kan tvinga medlemmar att göra
vissa saker, men uttrycker att styrelsen borde påminna medlemmar om att det
är en möjlighet att starta ett projekt.
Axel Petersson påminde om att alla medlemmar kan starta ett projekt och
hitta intresserade via discordserverns projekt-kanal, och att vad
medlemmarna gör i sektionen ligger i medlemmarnas händer.



Röstlängden justerades till 17.
Acklamation, bifall

Övrigt
Melker Leppälä Ernvin frågade varför det inte fanns batterier.
Axel Petersson upplyste mötet om att batterier ska köpas in snarast.
Vidar Edlund berättade att endast styrelsen kommer ha tillgång nya
batterier och att en plats för urladdade batterier finns i köksskåpet.

Sverker påpekade att det ofta är slut på monster i kylen, även om det finns
okyld monster i skåpet bredvid.
Axel Petersson uttryckte att detta är något som styrelsen betänkt som en
del av det kommande kontraktet för lokalansvariga.

Röstlängden justerades till 18.

Elio Lemetti frågade om det går att temporärt låna ut t.ex. filtar till
sektionen och få tillbaka dessa innan de tar studenten skolan.
Axel Petersson meddelade att detta är möjligt och redan har gjorts.

Adam Ahlberg presenterade den ekonomiska situationen för mötesnärvarande,
då ett bortfall av intäkter upptäckts.
Axel Petersson påminde om att medlemmar ska komma ihåg att betala i samband
med köp av sektionens varor för att inte glömma betala.

Axel Petersson presenterade att nuvarande lokalansvariga och eventuella
blivande lokalansvariga kommer behöva gå på ett möte och skriva på ett
kontrakt för att få vara lokalansvariga. Enligt Petersson kommer dokumentet
kommer tydligt visa de rättigheter och skyldigheter en lokalansvarig har.
Axel Petersson påminde om styrelsens möjlighet att avaktivera taggar ifall
kontrakten inte efterföljs.

Röstlängden justerades till 19.

Elio Lemetti frågade vad som gäller angående högstadieelever i sektionens
lokal.
Axel Petersson berättade att högstadieelever ej får vistas i sektionens
lokal.
Alice Malmén påpekade att det fortfarande finns högstadieelever som inte
respekterar beslutet, men att det blivit bättre längre in på terminen.
Axel Petersson påminde om att inte släppa in någon i lokalen ifall det
råder tvivel ifall de går på gymnasiet. I händelse av att de säger att de
går på gymnasiet ska någon form av intyg på att de talar sanning
(elevkårsmedlemsskap eller liknande) visas.



Sverker Ahlborg frågade ifall det finns några regler från skolans håll
angående om utrymmet utanför fönstret i lokalen får beträdas.
Axel Petersson förklarade att det inte har kommit någon regel angående det
som samtliga lärare är överens om. Dock ska lektioner som pågår innanför
fönstren inte under några omständigheter störas.

Oskar Sandqvist uttryckte att datorer borde stängas av när de är
färdiganvända.
George Warda påminde mötet om att medlemmar ska stänga av elektronik när
den inte används för att öka livslängden och minska elförbrukningen.

Sverker Ahlborg redogjorde för att eld inte ska användas i sektionens lokal
Styrelsen föreslog en ordningsregel:
“att förbjuda eld utan anledning inom sektionens lokal, men ge närvarande
lokalansvariga och styrelsen tillåtelse att avgöra vad som räknas som en
tillåten anledning.”
Acklamation, bifall

Adam Ahlberg undrade ifall en period under veckan kunde bestämmas då
ljudnivån hålls låg.
Elio Lemetti uttryckte att detta skulle vara svårt att efterfölja, men att
andra medlemmars åsikter ska respekteras.
Axel Petersson betonade vikten av att respektera andra medlemmars behov.
Alice Malmén berättade att det går att hitta tider då lokalen är tyst.

Mötets Oöppnande
Mötet oöppnades.

____________________________ ____________________________
Axel Petersson Vidar Edlund

Mötesordförande Mötessekreterare

____________________________ ____________________________
Sverker Ahlborg Markus Farnebäck

Justerare Justerare


